
Balorezko proposamena

Gure ustez ideia oso aproposa dela usten dugu azkenean, gure proiektua
munduaren kutsadura murrizteko eta pertsonaren desplazamendutaz oinarritzen
delako, beraz potentzial bat duela uste dugu. Lehenengo diseinu egingo dugu,
scketch-up ekin, gero ondoan dagoen material enpresekin hitz egingo dugu,
materialak sortzeko. Langileak lortuko genuke, kotxe eta karga inalambriko zatia
egiteko. Bukatzen dugunean, marketing, iragarkiak egingo genituzke, jende
gehienera iristeko eta horrela gure produktuak saltzeko.
Gure energia elektrikoa denez, honek eragingo du
kutsadura, fosil erreketa gasolina sortzeko… jeitsi
egingo da. Estatistika batzuen arabera, kotxe
elektrikoak sortu direnetik, munduko kutsadura
%10 jeitsi egin da, berez hobekuntza bat egon
dela esango genuke. Honek demostratzen du,
gure ideia balorezkoa dela beraz, iraganean badu
aukerarik. Gainera, merkatu prezioarengatik, gure
produktua saltzen dugunean, lortuko dugun etekina oso handia izango da.


